

88**PLASTIC & RUBBER CARE**
KUNSTSTOFF & GUMMIPFLEGE**ENG PRODUCT DESCRIPTION:**

PLASTIC & RUBBER CARE for all unpainted plastic surfaces. Restores a like-new appearance and intense colour depth, has an anti-static effect and reduces re-soiling. PLASTIC & RUBBER CARE for INTERIOR and EXTERIOR, especially for the cockpit and door panels.

Benefits:

- Intensive care and colour refreshment for all plastic parts
- Restores a new-car look
- The glossy protective film keeps the plastics supple
- Prevents rapid re-soiling
- Solvent-free - therefore also suitable for people with sensitivities

Application:

First remove coarse dirt, then spray a small amount of PLASTIC & RUBBER CARE onto a cloth or application sponge and apply thinly and evenly in circular movements. Allow to dry briefly, then wipe away any product residue and unevenness with a microfibre polishing cloth - done.

DE PRODUKTBESCHREIBUNG:

PLASTIC & RUBBER CARE für alle unlackierten Kunststoffflächen. Verleiht eine neuwertige Optik und intensive Farbtiefe, wirkt antistatisch und verringert die Wiederverschmutzung. Tiefenpfleger glänzend für INNEN und AUSSEN, speziell für Cockpit, Türverkleidungen.

Vorteile:

- Intensivpflege und Farbauffrischung für alle Kunststoffteile
- Verleiht Neuwagenoptik
- der glänzende Schutzfilm hält die Kunststoffe geschmeidig
- verhindert die schnelle Wiederanschmutzung
- lösemittelfrei - daher auch für empfindliche Personen geeignet

Anwendung:

Grobe Verschmutzungen zuerst entfernen, dann etwas Tiefenpfleger glänzend auf ein Tuch oder Applikationsschwamm sprühen und in kreisenden Bewegungen dünn und gleichmäßig auftragen, kurz antrocknen lassen und dann Produktreste und Ungleichmäßigkeiten mit Microfaser Poliertuch abwischen - fertig.



Product/Produkt	Content/Inhalt	Barcode/EAN	Prod.no./Artikel Nr.	Packing unit/VPE
PLASTIC & RUBBER CARE	500ml	7640267870003	WXL.01121	6
PLASTIC & RUBBER CARE	5L	7640267870447	WXL.01120	1